
                                                     
                                    PROTOKÓŁ  NR XV/20

z obrad  XV sesji Rady Gminy Grajewo odbytej w dniu 04 marca 2020 roku w
sali konferencyjnej Urzędu Gminy ul. Komunalna 6. 

Na  sesji  przewodniczył  pan  Jan  Dąbrowski  -  Przewodniczący  Rady
Gminy Grajewo.
Obecnych na sesji – 13 radnych.
Sesję rozpoczęto o godzinie 11 .⁰⁰
Sesję zakończono o godzinie 1340.

Protokołowała: Ewa Okulska – inspektor Referatu Ogólnoorganizacyjnego.

Radni gminy obecni na sesji:

  1. Danowska Ewa
  2. Dąbrowski Jan
  3. Gleba Stanisław
  4. Maciorowski Robert
  5. Motus Marek
  6. Olszewska Ewa
  7. Organek Henryk
  8. Perkowski Wiesław
  9. Szumska Elżbieta
10. Wiśniewski Karol
11. Wysocki Sławomir Andrzej
12. Zwolińska Beata
13. Żabińska Aneta

Radni gminy nieobecni na sesji:

1. Jankowska Anna Hanna
2. Wudarczyk Beata Ewa

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Szleter Stanisław – Wójt gminy 
2. Grabowski Kazimierz – Sekretarz gminy
3. Zorczykowska Monika – Skarbnik gminy
4. Dąbrowska Barbara – radca prawny Urzędu Gminy
5. Marchiel Małgorzata – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 



6. sołtysi wsi – 38 osób /według załączonej listy obecności/ 

Proponowany porządek obrad:

  1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
  2. Przedstawienie porządku obrad.
  3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 23 grudnia 2019 
      roku i protokołu z sesji nadzwyczajnej odbytej w dniu 21 stycznia 2020 
      roku.
  4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych na 
      poprzednich sesjach oraz przedstawienie informacji z działalności gminy w 
      okresie między sesjami.
  5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminy Grajewo.
  6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i 
      Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania   
      Narkomanii Gminy Grajewo na 2020 rok.
  7. Sprawozdanie Wójta za 2019 rok z wysokości średnich wynagrodzeń 
      nauczycieli na poszczególnych  stopniach awansu zawodowego w szkołach 
      prowadzonych przez Gminę Grajewo.
  8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru 
      żłobków i klubów dziecięcych.            
  9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 
      gminie Grajewo na rok szkolny 2019/2020.           
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
      zagospodarowania przestrzennego części wsi Koszarówka, gmina Grajewo.
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
      bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy    
      Grajewo na 2020 rok.
12. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
      Grajewie za rok 2019 w zakresie zadań własnych i zleconych oraz potrzeby 
      w zakresie pomocy społecznej.
13. Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie przeciwdziałania przemocy w 
      rodzinie za 2019 rok.
14. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie 
      pieczy zastępczej za rok 2019 oraz potrzeby związane z realizacją zadań
      w Gminie Grajewo.  
15. Rozpatrzenie pisma Komendy Powiatowej Policji w Grajewie w sprawie 
      dofinansowania zakupu pojazdu dla służby prewencyjnej.
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Grajewo na 2020 rok.
17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
      Prognozy Finansowej Gminy Grajewo na lata 2020-2033.
18. Wolne wnioski.
19. Zamknięcie obrad.
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Ad . 1 .

Otwarcia sesji dokonał pan  Jan Dąbrowski  - Przewodniczący Rady Gminy.   
Powitał  radnych,  pana  Wójta,  Sekretarza,  panią  Skarbnik,  radcę  prawnego,
sołtysów  wsi,  media  oraz  pracowników  Urzędu  Gminy  biorących  udział  w
dzisiejszych obradach.
Następnie, na podstawie listy obecności, Przewodniczący Rady stwierdził, że w
sesji  udział  bierze  13  radnych  na  stan  15  radnych,  co  stanowi  quorum  do
podejmowania prawomocnych uchwał.
 W  dalszej  części  swojej  wypowiedzi  Przewodniczący  Rady  złożył
życzenia imieninowe panu Sekretarzowi oraz wszystkim Kazimierzom.

Ad . 2 .

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad dzisiejszej sesji otrzymali
wszyscy, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy są jakieś wnioski i uwagi do
porządku obrad.
W związku z tym, że nie było żadnych uwag Przewodniczący Rady stwierdził,
że  dzisiejsza  sesja  przebiegać  będzie  według porządku  obrad,  który  Państwo
otrzymali.    

Ad . 3 .

Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że protokoły z  poprzednich 
sesji Rady Gminy  odzwierciedlają  szczegółowo przebieg obrad i były 
wyłożone do wglądu zainteresowanym w Biurze Rady, po czym zawnioskował 
do radnych o przyjęcie protokołów.
Radni nie zgłosili do protokołów żadnych uwag i poprawek.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 
przyjęciem protokołów.
W wyniku przeprowadzonych głosowań, w których udział wzięło 13 radnych,  
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 
23 grudnia  2019 roku i protokół z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy odbytej w 
dniu 21 stycznia 2020 roku.
Imienne  wykazy  głosowań  radnych  stanowią  załączniki  do  niniejszego
protokołu.
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Ad . 4 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Wójtowi, który, witając wszystkich na
dzisiejszej sesji złożył pokrótce sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy  podjętych  na  poprzednich  sesjach  informując,  że  uchwały  przesłane
zostały  do  organów  nadzoru  tj.  Wojewody  Podlaskiego  i  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej i żadna z uchwał nie została uchylona.
Następnie  pan Wójt przedstawił  pokrótce informację z  działalności  gminy w
okresie między sesjami. 
W dalszej części swojej wypowiedzi  pan Wójt poinformował zebranych, że w
dniu  dzisiejszym  odbyło  się  posiedzenie  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  na
którym wypracowano opinie  będące  m.in.  tematami  obrad  dzisiejszej  sesji  i
przedstawione  zostaną  przez  Przewodniczącą  komisji  przy  omawianiu
poszczególnych tematów.

W  związku  z  propozycją  sołtysów  o  przekazywanie  na  ich  rachunki
bankowe diet  z  sesji  Rady Gminy,  w wyniku przeprowadzonego  głosowania
wszyscy sołtysi wyrazili zgodę.
Poza tym pan Przewodniczący Rady zwrócił  się z prośbą do sołtysów wsi o
przekazanie do Biura Rady adresów e-mailowych, bowiem wszelkiego rodzaju
informacje w tym zawiadomienia o sesji  przekazywane będą  drogą e-mailową.

Ad . 5 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Sekretarzowi, który omówił pokrótce
projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminy Grajewo.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej  Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie, w wyniku którego, przy 13 głosujących,  Rada Gminy jednogłośnie 
podjęła Uchwałę Nr 92/XV/20 w sprawie uchwalenia statutu Gminy Grajewo.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 6 .
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Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Sekretarzowi,  który  poinformował
zebranych, że zadania związane z prowadzeniem działań profilaktycznych i 

rozwiązywaniem problemów alkoholowych oraz przeciwdziałaniem narkomanii
należą do zadań własnych gmin zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i
przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawą o przeciwdziałaniu narkomanii, po
czym omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania  Narkomanii
Gminy Grajewo na 2020 rok.
Na zakończenie swojej wypowiedzi pan Sekretarz poinformował, że członkom
Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  będącym
pracownikami Urzędu Gminy Grajewo, Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
i Gminnej Biblioteki Publicznej w Rudzie wykonującym zadania w godzinach
pracy wynagrodzenie nie przysługuje. 

W uzupełniniu informacji pan Wójt poinformował zebranych, że poprzez
realizację  przez  szkoły  zadań  zawartych  w  w/w  programie  następuje
popularyzacja  sportu na terenie  naszej  gminy,  a  środki  finansowe na ten  cel
pochodzą przede wszystkim z wydawanych przez gminę zezwoleń na sprzedaż
napojów alkoholowych.
           W dalszej  części  obrad Przewodniczący Rady udzielił  głosu pani
Żabińskiej  Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie, w wyniku którego, przy 13 głosujących,  Rada Gminy jednogłośnie
podjęła  Uchwałę  Nr  93/XV/20  w sprawie  przyjęcia  Programu Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania  Narkomanii
Gminy Grajewo na 2020 rok.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 7.

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Wójtowi, który przedstawił zebranym
sprawozdanie Wójta za 2019 rok z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych  stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego tj. Gminę Grajewo.
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do powyższej informacji nie zgłoszono żadnych uwag i poprawek.
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Ad . 8 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Wójtowi, który w wypowiedzi swojej 
poinformował, że w chwili obecnej nasza gmina nie będzie tworzyła na swoim
terenie  żłobków  ani  klubów  dziecięcych,  ponieważ  nie  ma  takiej  potrzeby,
jednak ostatnia kontrola w Urzędzie Gminy zaleciła podjęcie uchwały w
sprawie  ustalenia  wysokości  opłaty  za  wpis  do  rejestru  żłobków  i  klubów
dziecięcych.            
W przyszłości może znaleźć się jakiś podmiot zewnętrzny, który chciałby żłobek
czy  też  klub  dziecięcy  utworzyć,  toteż  zachodzi  konieczność  do  stworzenia
podstawy tj. ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów
dziecięcych proponując kwotę w wysokości 50 złotych.      

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej  Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie,  w  wyniku  którego,  przy  13  głosujących  radnych,  Rada  Gminy
jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  94/XV/20  w  sprawie  ustalenia  wysokości
opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych.            
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 9 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Wójtowi,  który  poinformował
zebranych, że biorąc pod uwagę dowożenie dzieci do szkół  podstawowych i
Szkoły Specjalnej Nr 3 w Grajewie  zachodzi konieczność określenia przez radę
gminy  średniej  ceny  jednostki  paliwa  w  gminie  Grajewo  na  rok  szkolny
2019/2020.  Byłaby  to  pewnego  rodzaju  rekompensata  dla  rodziców,  którym
przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do w/w szkół,
po czym pan Wójt przedstawił proponowane stawki oleju napędowego, benzyny
i autogazu za 1 litr.           

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej  Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały

pod głosowanie, w wyniku którego, przy 13 głosujących radnych, Rada Gminy
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jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 95/XV/20 w sprawie określenia średniej ceny
jednostki paliwa w gminie Grajewo na rok szkolny 2019/2020.           

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 10 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Wójtowi,  który  przypomniał
zebranych, że  w miesiącu marcu 2018 roku Rada Gminy podjęła uchwałę w
sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego  terenu  położonego  w  Gminie  Grajewo  w  obrębie  wsi
Koszarówka.
Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego terenu stanowiącego część
wsi Koszarówka obejmujący działkę Nr 241 i część działki Nr 243 w obrębie tej
wsi  o  powierzchni1,9414  ha  nie  narusza  ustaleń  Studium  uwarunkowań  i
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Grajewo. 
Celem  sporządzenia  planu  jest  przeznaczenie  terenu  pod  budownictwo
mieszkaniowe jednorodzinne i drogi dojazdowe do działek budowlanych.
W dalszej części swojej wypowiedzi pan Wójt poinformował, że projekt planu
uzyskał  pozytywne  opinie  i  uzgodnienia  zgodnie  z  ustawą  o  planowaniu  i
zagospodarowaniu przestrzennym.
Na zakończenie  swojego  wystąpienia  pan  Wójt  poinformował,  że  zgodnie  z
obowiązującymi  przepisami,  projekt  planu  wyłożony  został  do  publicznego
wglądu  wraz  z  prognozą  oddziaływania  na  środowisko  w  Urzędzie  Gminy
Grajewo i w ustawowym terminie nie wpłynęły żadne uwagi.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej  Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie,  w  wyniku  którego,  przy  13  głosujących  radnych,  Rada  Gminy
jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 96/XV/20 w sprawie uchwalenia miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  wsi  Koszarówka,  gmina
Grajewo.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 11 .
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Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Wójtowi  gminy,  który  omawiając
projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  gminy
Grajewo na 2020 rok poinformował, że zgodnie z obowiązującymi przepisami
projekt uchwały wymagał zasięgnięcia opinii Powiatowego Lekarza Weterynarii
w Grajewie oraz dzierżawców i zarządców obwodów łowieckich, działających 
na terenie naszej gminy oraz Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami Oddział w
Grajewie.
Celem programu jest  zapewnienie  opieki  nad zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Grajewo.
W dalszej części swojej wypowiedzi pan Wójt poinformował, że bezdomnym
zwierzętom  gospodarskim  z  terenu  naszej  gminy  zapewnia  się  miejsce  w
gospodarstwie rolnym pani Agnieszki Olszewskiej w miejscowości Wierzbowo,
które spełnia warunki do przyjęcia zwierząt gospodarskich poprzez zapewnienie
im schronienia, wyżywienia i opieki weterynaryjnej.
Na zakończenie  swojej wypowiedzi  pan Wójt poinformował, że na realizację
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie gminy Grajewo zabezpieczone zostały w budżecie gminy na
2020 rok środki finansowe w kwocie 202.000,00 złotych z przeznaczeniem na:
utrzymanie zwierząt w schronisku, opiekę nad wolno żyjącymi kotami, opiekę
nad zwierzętami gospodarskimi, opiekę weterynaryjną w przypadkach zdarzeń
drogowych z udziałem zwierząt oraz kastrację, sterylizację zwierząt domowych.
W dalszej  części  obrad Przewodniczący  Rady udzielił  głosu  pani  Żabińskiej
Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie,  w  wyniku  którego,  przy  13  głosujących  radnych,  Rada  Gminy
jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  97/XV/20  w  sprawie  przyjęcia  programu
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt
na terenie gminy Grajewo na 2020 rok.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 12 .

Przewodniczący Rady  udzielił  głosu pani Marchiel Małgorzacie – kierownik
Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej,  która  przedstawiła  zebranym
sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie
za rok 2019 w zakresie zadań własnych i zleconych oraz potrzeby w zakresie
pomocy społecznej.
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Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono żadnych uwag.

Ad . 13 .

Przewodniczący  Rady  ponownie  udzielił  głosu  pani  Marchiel  Małgorzacie  –
kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, która w wypowiedzi swojej
przedstawiła  sprawozdanie  z  realizacji  zadań  w  zakresie  przeciwdziałania
przemocy  w  rodzinie  za  2019  rok,  stanowiące  załącznik  do  niniejszego
protokołu.

Do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono żadnych uwag.

Ad . 14 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Marchiel Małgorzacie – kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, która przedstawiła sprawozdanie  
z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej za
rok 2019 oraz potrzeby związane z realizacją zadań w Gminie Grajewo.  
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono żadnych uwag.

Ad . 15 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Wójtowi,  który  odczytał  pismo
Komendy Powiatowej Policji w Grajewie w sprawie wsparcia finansowego w
kwocie 15.000 złotych na zakup pojazdu dla służby prewencyjnej.
W  dalszej  części  swojej  wypowiedzi  pan  Wójt  poinformował  o  zmianach
kadrowych w Komendzie Powiatowej Policji w Grajewie tj. o nowo powołanym
Komendancie, którym został dotychczasowy zastępca - pan Adam Brodowski.
Przypominając,  że  bezpieczeństwo  publiczne  należy  do  zadań  każdej  gminy
oraz  przedstawiając  informację  o  sytuacji  wandalizmu  na  placu  zabaw  w
Toczyłowie pan Wójt stwierdził  o przekazaniu kwoty w wysokości 8. 000,00
złotych na zakup samochodu typu furgon patrolowy.

Innych propozycji nie zgłoszono.
Wobec powyższego, w wyniku przeprowadzonego głosowania, w którym udział
wzięło 13 radnych, Rada Gminy jednogłośnie wyraziła zgodę na przekazanie
kwoty  w  wysokości  8.000,00  złotych  jako  partycypację  gminy  w  kosztach
zakupu w/w samochodu.
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Ad . 16 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani  Skarbnik,  która  przedstawiła
zebranym propozycje zmian w budżecie gminy na 2020 rok polegających na 
zwiększeniu dochodów o kwotę w wysokości 317.926,00 złotych i zwiększeniu
wydatków o kwotę 446.438,00 złotych oraz zmniejszeniu wydatków o kwotę w
wysokości  11.900,00  złotych,  po  czym  kolejno  omówiła  poszczególne
propozycje zmian.

W uzupełnieniu informacji pan Wójt poinformował, że deficyt dochodów
budżetu  wynika  z  pozyskanego  przez  gminę  dofinansowania  w  wysokości
215.926,00  złotych  z  Programu  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich  na  lata
2014-2020  w  związku  z  realizacją  projektu  „Rozbudowa  wodociągu
WOJEWODZIN – sieć rozdzielcza z PVC”.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej  Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie,  w  wyniku  którego,  przy  13  głosujących  radnych,  Rada  Gminy
jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 98/XV/20 w sprawie zmian w budżecie gminy
Grajewo na 2020 rok.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 17 .

Przewodniczący  Rady  ponownie  udzielił  głosu  pani  Skarbnik,  która
przedstawiając  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Grajewo  na  lata  2020-2033
poinformowała, że w projekcie uchwały zaktualizowano wartości do wysokości
wynikających ze sporządzonych sprawozdań z wykonania budżetu za 2019 rok
oraz  zaktualizowano  wartości  do  wysokości  wynikających  z  uchwały
budżetowej po zmianach na dzień 4 marca 2020 roku.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej  Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała zebranych, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie zabrano.
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

W wyniku przeprowadzonego głosowania, przy 13 głosujących radnych, Rada
Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 99/XV/20 zmieniającą uchwałę w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grajewo na lata
2020-2033.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 18 .

W punkcie „Wolne wnioski” głos zabrali:
-  Przewodniczący  Rady  odczytał  treść  pisma  Wojewody  Podlaskiego
informującego  o  naruszaniu  przez  radnych  organów  stanowiących  jednostek
samorządu  terytorialnego  ustawowych  zakazów  łączenia  funkcji  radnego  z
prowadzeniem działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia jednostki w
której sprawuje mandat.  
W związku z zaistniałą sytuacją pan Wojewoda zwraca się do Przewodniczących
rad  z  prośbą   o  poinformowanie  radnych  o  obowiązujących  zakazach
wynikających z uregulowań ustawowych.
- W dalszej części obrad zebrani obejrzeli film o koronawirusie.
- sołtys wsi Sikora podziękował za wykonanie remontu drogi we wsi z prośbą o
puszczenie co jakiś czas równiarki,
-  Sołtys wsi  Kurejewka -pan Makowski zwrócił  się z prośbą o podrównanie
drogi Kurejewka-Kurejwa i Kurejwa-Kurki,
- sołtys wsi Łamane Grądy zwrócił się z prośbą o nawiezienie żwiru na drodze
we wsi,
- radna z Godlewa zwróciła się z zapytaniem, kiedy nastąpi przebudowa drogi
Łosewo-Okół  stwierdzając,  że  w  tym  roku  jest  to  niemożliwe,  ale  może  w
przyszłym.

Do powyższych kwestii ustosunkował się pan Wójt.

Ad . 19 .

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował
wszystkim za udział w posiedzeniu zamykając XV sesję Rady Gminy Grajewo.
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                                 Na tym protokół zakończono.

Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady
 
Ewa Okulska                                                                    Jan Dąbrowski
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